Appendix 8
國立成功大學醫學院護理學系國際博士班

博士班學位考試申請表

Department of Nursing, College of Medicine, NCKU
Application for Oral Defense
106.05.08一百零五學年度第七次國際博士班籌備會議通過

106.05.08一百零五學年度第九次系務會議修正通過

申請日期(application date)：    年year     月(month)     日(day)

學生姓名(name)：       學號 (ID)：            

在學共   年(studied for __year(s))，曾在   學年度休學共   年(dropped out for ___years in _____academic year)

茲檢附(requirements)：

（一）已修畢必修   學分與選修   學分，共修習​​​​​​___學分數（不含論文12學分）。

Already completed_______required credits and ________elective credits, for a total of ______credits. (Attachment: Transcript)
(二) 國際會議論文發表至少1篇口頭或2篇海報論文(At least one oral or two posters presented during international meetings) 



（附摘要- abstract attached)
      1.

      2.

(三)、檢附英文、德文或日語檢測成績單（或其他檢測同等層級、或具英語系國家之碩士學位）
(International students can skip this one)
(四) 投稿國際期刊發表勾選（Tick the appropriate item for your publication）

Attachment: ”Appendix 12- Documentation of Submitted Manuscripts”signed by Advisor
      (至少1篇以第一作者刊登/被接受於SCI、SSCI、EI國際期刊或SCOPUS資料庫的原著論文，及至少1篇已投稿於SCI、SSCI、EI國際期刊或SCOPUS資料庫的原著論文(Published or accepted at least one original article as the first author to journals recognized by SCI, SSCI, EI or SCOPUS. In addition, at least one manuscript is submitted to journals recognized by SCI, SSCI, EI or SCOPUS. )
      (至少1篇以第一作者刊登/被接受於SCI、SSCI、EI國際期刊或SCOPUS資料庫的原著論文，並且至非台灣及非學生原生國家之國外進修或短期研究6個月(Published or accepted at least one original article as the first author to journals recognized by SCI, SSCI, EI or SCOPUS. In addition, conduct a 6-month short-term research study or study abroad (neither in Taiwan nor in their native country))
(一篇具高排名(Ranking≦20%)，且以第一作者刊登/被接受於SCI、SSCI、EI國際期刊或SCOPUS資料庫的原著論文(An original paper as the first author published in a high ranking (top 20%) journal recognized by SSCI, SCI, EI or SCOPUS)
（五）論文題目(Dissertation title)：

（六）博士論文審查（口試）委員資歷表(Attach CV of the Ph.D. Degree Admission Test Committee members)
【※研究生在進行論文計畫、學位論文口試前須附上Turnitin論文原創性比對比對結果給指導教授作為佐證，方能取得同意書。※Graduate students must submit the similarity report generated by Turnitin as a proof to the advisor to obtain the Candidacy Exam/ Dissertation Defense Exam Agreement.】
指導教授(Advisor)：                       （簽名signature）

日期Date：        年year        月month         日day

Appendix 9
國立成功大學醫學院護理學系國際博士班

學位論文口試推薦表

Department of Nursing, College of Medicine, NCKU
Recommendation to Proceed to Oral Defense
106.05.08一百零五學年度第七次國際博士班籌備會議通過

106.05.08一百零五學年度第九次系務會議修正通過

博士生Student：           學號ID：        年級Academic Year：        

論文題目Dissertation title：                                                    

指導教授Advisor：                        

已發表於國際期刊之論文（包括作者、題目及期刊詳細資料；並附上期刊論文影本）

List the publication(s) recognized as SCI, SSCI or EI.

(attached a copy of each publication reprint)

推薦理由（包括該生在學表現及研究論文的主要貢獻等事項；若空間不夠，請用A4補充）

Describe your justification for recommending this student to proceed an oral defense.

(Indicate the dissertation is completed and include the student’s academic performance as well as any additional and relevant research contributions)

If there is not enough space, please continue your recommendation on attached A4 size paper with the heading “Recommendation”.

論文輔導委員會(Dissertation Committee)

召集人(Convener)：            日  期 Date：           (year/mm/dd)

委  員(Committee member)：    日  期 Date：           (year/mm/dd)

委  員(Committee member)：    日  期 Date：           (year/mm/dd)
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國立成功大學醫學院護理學系國際博士班

博士論文評估意見表

 Department of Nursing, College of Medicine, NCKU
 Evaluation of Dissertation 

106.05.08一百零五學年度第七次國際博士班籌備會議通過

106.05.08一百零五學年度第九次系務會議修正通過

博士生(Student)：                  學號(ID)：                

年級(Grade/Year)：        

論文題目(Title of Dissertation)：                                                    

指導教授(Advisor)：                        

1. 我已詳讀此論文，我認為他的內容及品質都已符合博士論文的要求，我願意推薦他參與口試。(I have read this dissertation and agree that the student has met the requirements, I am recommending this student for the oral defense. )

委員簽名(Signature of the committee member)：              日期(Date)：                      
2. 我已詳讀此論文，我認為如果經過修改，它是可以接受的，我建議博士候選人詳讀本人的意見，並加以改進，以便提出口試的申請。(I have read this dissertation and recommend as minor revision. After minor revision, I would like to suggest that this PhD candidate to apply for his/her viva.)

委員簽名(Signature of the committee member)：              日期(Date)：                      
3. 我已詳讀此論文，我認為它需要大幅的修改，它是可以接受的，我建議博士候選人詳讀本人的意見，並加以改進，並與指導教授仔細討論，然後提出口試的申請。

(I have read this dissertation, and believe it may be acceptable once major revisions has been made. I would suggest this student re-apply after completing revisions.)

委員簽名(Signature of the committee member)：              日期(Date)：                      
4. 我已詳讀此論文，我認為它不符合博士論文的要求，我不能推薦它參與口試。

(I have read this dissertation and I do not agree that the student has met the degree requirements. I do not recommend this student to apply for an oral defense.)

委員簽名(Signature of the committee member)：              日期(Date)：                      
請您評估（在此頁或另頁上）此篇論文在這一領域中的貢獻，說明他的強處與弱點。假如論文是可以接受的，請您給予修改的意見，使它能發表於科學雜誌；假如它是不能接受的，請您明示它最大的問題所在。

Please include a detailed evaluation of the dissertation. You may write it on this page, or a subsequent page if necessary. Please highlight the major contributions of this paper in its field, clearly pointing out the strong points and shortcomings of the work. If you believe this paper is acceptable but requires revision, please state the needed amendments to be made by the student to make the work acceptable to be published in a scientific journal; or state the major problem if you believe it is unacceptable.

請您在      年      月       日以前擲回，否則口試必須延期。

Please return this form to the Advisor before         (date). Failure to return the evaluation by the due date may result in postponement of the oral defense.

Appendix 11
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博士學位資格：國際期刊發表審查表

 Department of Nursing, College of Medicine, NCKU
Documentation of Submitted Manuscripts for Dissertation Defense

106.05.08一百零五學年度第七次國際博士班籌備會議通過

106.05.08一百零五學年度第九次系務會議修正通過

日期Date：   年(Year)   月(Month)   日(Day)

申請人姓名(name):___________ 學號(ID):__________ 

年級(year):____

第一篇(the first published paper)：

(1) 發表論文(published article): (檢附全文 - attached with full text)

英文(English title):

中文(Chinese title):

(2) 投稿期刊(submitted journal): □SCI   □SSCI   □EI

期刊名稱(periodical name)：

(3) 接受證明(Acceptance proof):(檢附接受證明attached with a copy of the Acceptance Notification)

(4) □指導教授為通訊作者(The advisor is the corresponding author)

□經指導教授同意由共同指導教授為通訊作者，請指導教授與共同指導教授於下方簽名(The co-advisor is the corresponding author approved by the advisor) (sign below)
 指導教授(advisor)______________ 共同指導教授 (co-advisor)____________________
第二篇(the second published paper )：

(1) 發表論文(published article):(檢附全文-attached with full text)

英文(English title):

中文(Chinese title):

(2) 投稿期刊(submitted journal): □SCI   □SSCI   □EI  □Scopus
期刊名稱(periodical name):

(3) 接受證明(Acceptance Certificate): (檢附接受證明attached with a copy of the Acceptance Notification)

(4) □指導教授為通訊作者(The advisor is the corresponding author)

□經指導教授同意由共同指導教授為通訊作者，請指導教授與共同指導教授於下方簽名(The co-advisor is the corresponding author approved by the advisor) (sign below)
指導教授(advisor)____________________共同指導教授(co-advisor)____________________
指導教授意見欄(advisor’s comments)：

	確認

(confirmation)
	結果(result)
	意見

(comments)

	文章符合博士學位要求投稿論文條件

 (This paper/these papers confirm(s) with the requirements for PhD degree)
	□是(yes)

□否(no)
	


指導教授簽名Signature of Advisor:________________________(with date) 
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論文研究計畫審查(口試)委員資歷表

Department of Nursing, College of Medicine, NCKU
Committee Members for Oral Defense

106.05.08一百零五學年度第七次國際博士班籌備會議通過

106.05.08一百零五學年度第九次系務會議修正通過

博士生姓名 (Student name)：____________     

指導教授簽名 (Advisor’s signature):             

填表日期 (Application date)：____________

論文輔導委員同意簽名 (Committee’s signatures)：                                                   

論文研究計畫主題 (Dissertation title)

Chinese:                                                                         
English:                                                                         

	委員姓名

Committee Member
	服務機關

Affiliation
	職稱Position
	最高學歷Highest Degree
	其他相關經歷

Related experience 
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